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Abstract (en)
The proposal is for a casting-chamber set (1) for a diecasting machine, the set comprising a casting chamber (2), a casting plunger (3) and a
plunger rod (4). For lubrication of the casting plunger (3), the plunger rod (4) has feed lines (8) for a lubricant and for blowing air to atomise the
lubricant. A further guide element is provided on the plunger rod (4), this guide element surrounding the blowing element and deflecting the radially
emerging blowing air into the axial direction. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird eine Gießkammergarnitur (1) für eine Druckgießmaschine vorgeschlagen, welche eine Gießkammer (2), einen Gießkolben (3) sowie eine
Gießkolbenstange (4) umfaßt. Zur Schmierung des Gießkolbens (3) weist die Gießkolbenstange (4) Zuführleitungen (8) für ein Schmiermittel und
für Blasluft zur Schmiermittelzerstäubung auf. Dabei ist auf der Kolbenstange (4) ein weiterer Führungskörper vorgesehen, der den Blaskörper
umschließt und die radial austretende Blasluft axial umlenkt. <IMAGE>
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